
Rondvraag HBB enquête voorjaarsnota

Ik wil vanavond in de wvttk / rondvraag vragen wat het college heeft ingevuld bij de enquête van de 
VNG over de Voorjaarsnota Rijk. Het gaat om de enquête die de VNG noemt in de laatste alinea van 
zijn ledenbrief van 17 mei (Zie LIS raad juni). Die enquête kan de gemeente invullen tot en met 
vandaag

https://vng.nl/sites/default/files/2023-05/17mei2023_lbr_23_050_voorjaarsnota_2023_0.pdf

